
Fäxhult      PROTOKOLL 
 
Samfällighetsförening 
 
512 94 HOLSLJUNGA   2021-03-21 
 
 
Art: Styrelsemöte 
Tid:  11,00 – 12,30 
Plats:  Eiras terrass (på behörigt avstånd mellan deltagarna) 
 
Närv:  Tony Hjortberg 
 Lena Söderqvist 
 Eira Hallikainen 
 Johan Edgren 
 Andreas Sik Eriksson 
 Eva Bäcklund    Frånv:  Eva Larsson 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 
 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
 
§ 2 Dagordningen 
 
 Upplästes och godkändes. 
 
 
§ 3 Val av sekreterare 
 
 Till sekreterare för mötet valdes Eva Bäcklund. 
 
 
§ 4 Val av justerare 
 
 Till att justera dagens protokoll valdes Johan Edgren. 
 
 
§ 5 Föregående mötes protokoll 
 
 Dränkpump är löst 
 Bultsax löst 
 Försäkring till gräsklippare är ordnad 
 Vattenkranar håller på att uppdateras, alla som har fått mejl har återkopplat. Brev 
 ska skickas till de som inte har mejladress. 
 Ny kaffebryggare till Strandstugan är köpt. 
 ”Nätplats” – möte vid eventuell distansmöte. Har haft ett möte via Meet för att se om 
 alla kunde koppla upp sig och det gick bra. 
 
 



§ 6 Ekonomi 
 
 - Ekonomin är god. Vi har ca. 264.000 :- på våra konton. 
 - Budgeten ska vara satt till den 18/4 innan dess ska förslag vara inne. 
 - Aina skulle återkomma med fördelning av kontot till tre stycken, båt, vatten och 
   grönområde och väg. Eira tar kontakt med Aina. 
 
 
§ 7 Arbetsgrupper 
 
 Bryggor: Båtbryggan har 7 sektioner kvar att byta plank på, kommer att ske 
 20210404. Material till renoveringen beställs av Tony. 
 Badflotten blev lite skadad vid upptagningen i höstas, ses över vid städdagen. 
 Badbryggans (vid bastun) inre trädel behöver bytas brädor på alternativt bygga en 
 helt ny bryggdel, beslut tas senare efter ytterligare en besiktning. 
 
 Parkområde: Vattenfall har kvar att gräva ner ledningar på Brunnsvägen  och biten 
 som går fram till Brunnshuset. 
 Fyra lampor kommer att bytas av Vattenfall. Vattenfall har ej dragit fram kabel för 
 belysningen där de har varit och grävt, trots att vi försökt få med det i offerten. 
 Vattenfall svarar inte angående denna fråga trots att påtryckning har gjorts. 
 Antero tittar över allt så det finns material till städdagen. 
 
 Brunnar: Spolning av brunnen sker efter det som står på hemsidan. 
 
 Vägar: Eventuellt behövs Holsjövägen från infarten till backen renoveras genom 
 hyvling/skrapning och sedan fyllas på med grus. Avvaktar med detta arbete tills 
 Vattenfall är klar med sitt arbete. 
 I vinter har det plogats en gång och Vattenfall har sandat en gång. 
 Vanlig skötsel vid arbetsdagen. 
 
 Trivsel: 
 
 Aktiviteter: Strandstugan – byte av ett fönster behöver göras. 
 
 Bastun – det läcker in vid varje kant. Tog BESLUT att Stefan lägger en plåt och en 
 tätmassa, kostnad ca 1000:-. 
 
 Pumphus – en vägg kvar att målas, försöker göra detta på städdagen. 
 
 Boulplan, Fotbollsplan, Utegym – allt okej. 
 
 Badflotten – renoveras efter en skada vid upptagningen och även en bättre 
 förankrigsanordning behövs eftersom flotten flyttar på sig. Vi gjuter ytterligare 
 ”klumpar”, Eira har ev. en stor ”balja” som vi kan använda. 
 Vattenstudsmatta – Tony hade förslag på att köpa in en vattenstudsmatta av en 
 kostnad på 3 390:- (tillkommer gör förtöjning och en elpump). BESLUT togs att köpa 
 in en styck. 
 
 Stand Up paddelbräda– Tony hade förslag på att köpa in två stycken SUP 
 brädor av en kostnad på á 1995:-/st. BESLUT togs att vi köper in två stycken. 
 



 Förvaring – en ny förvaring för vikter, bollar och dylikt behövs då den tidigare 
 förvaringen har gått sönder. Förslag på att bygga ett ”Materialförråd” för 
 aktivitetstillbehör togs upp. Mötet BESLUTADE att det byggs ett, Tony tittar på pris 
 till virket. 
 
 Vedupplag – en fråga om att bygga ett enkelt vedupplag vid pumphuset hade 
 kommit till styrelsen. Meningen var att den som sågar ner något träd på sin tomt 
 skulle kunna lägga upp i förväg bestämda längder till upplaget och så kunde den 
 som behövde ved ta därifrån. Mötet BESLUTADE att skjuta på denna fråga och se 
 om det finnas önskningar av detta från fler. 
 
 
§ 8 Planering av kommande aktiviteter 
 
  Arbetsdagar hålls på lördagar kl. 10,00 och sker 
  

21 04 24 sista helgen i april 

21 07 03 första helgen i juli 

21 09 25 sista helgen i september 
 
 Styrelsemöte hålls på söndagar med start kl. 11,00 och sker 
   

21 03 21 tredje helgen i mars 

21 05 23 fjärde helgen i maj 

21 06 13 konstituerat möte hålls efter årsmötet 

21 09 12 andra helgen i september 

21 11 21 tredje helgen i november 
 
 Årsmöte hålls andra helgen i juni, i år blir det 210613 kl. 11,00. 
 
 
§ 9 Övriga frågor   
  
 Styrelsen – vilka som kan tänka sig att sitta kvar/avgå 
  

Styrelsen  Val Sitta kvar  Avgå  

Tony Hjortberg Omval X  

Lena Söderqvist 1 år kvar X  

Eira Hallikainen 1 år kvar X  

Eva Larsson Omval ?  

Johan Edgren Omval  X 

Andreas Sik 
Eriksson 

1 år kvar X  

Eva Bäcklund Omval X  
  
 Stefan Arvidsson har visat intresse att ingå i styrelsen. 



  
 Autogiro – styrelsen har fått en fråga om det finns möjlighet att få autogiro. Eira har 
 titta på frågan och anser det för dyrt. BESLUT att inte skaffa detta. 
 
 Trädfällning – för att fälla träd som står på samfällighetens ansvarsområde måste 
 vederbörande ställa en fråga till styrelsen. 
 
 Bajamaja – bajamaja placerad vid strandstugan beställer Tony. Tid 11/6 – 11/8, 
 kostnad 1500:-/månad. 
 
 
§ 10 Nästa möte 
  
 Nästa möte bestämdes till söndagen den 23 maj 2021 klockan 11.00 vid 
 Strandstugan. 
 
 
§ 11  Mötets avslutning 
 
 Ordförande tackade för visat intresse och förklarad mötet avslutat. 
 
  
 Trollhättan 2021-03-21 
 
  
 
 Vid protokollet     Justeras 
 
 
 
 
 
 
 Eva Bäcklund     Johan Edgren 
 


